

SADRŽAJ

UVODNIK:	
Pjevajte Gospodinu pjesmu novu	85
ČLANCI:	
<i>Marijan Steiner - Lovro Županović</i> : Doprinos isusovaca hrvatskoj glazbenoj kulturi s posebnim obzirom na XVII. i XVIII. st. (svršetak)	86
PETA OBLJETNICA SMRTI MATE LEŠĆANA:	
<i>Nives Paulinić</i> : Mato Lešćan – život i stvaralaštvo	91
<i>Izak Špralja</i> : Etnomuzikološki rad Mate Lešćana	92
<i>Nikša Njirić</i> : Mato Lešćan kao skladatelj	93
<i>Đuro Tomašić</i> : Suradnja Mate Lešćana u Sv. Ceciliji	98
<i>Lovro Županović</i> : Lešćanov prinos priređivanju IV. izdanja Citharae octochordae	99
ORGANOLOGIJA:	
<i>H.</i> : Blagoslov i kolaudacija orgulja u crkvi sv. Antuna Padovanskog u Zagrebu	101
<i>Valent Posavec</i> : Kolaudacija orgulja u Vinici	102
<i>Dragutin Cerovački</i> : Restaurirane orgulje u crkvi sv. Terezije Avilske u Požegi	103
U SPOMEN:	
<i>Ivan Bošković</i> : Dr. don Petar Zdravko Blajić	104
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU "ALBE VIDA KOVIĆ" KBF	106
VIJESTI IZ BISKUPIJA	107
GLAZBENI DOGAĐAJI	113
VIJESTI IZ INOZEMSTVA	115
PRIKAZI	116
GLAZBENI PRILOG:	
<i>Šime Marović</i> : Zdravo tijelo porođeno – <i>Andelko Klobučar</i> : Jubilate Deo – <i>Miroslav Martinjak</i> : Kruše života	

INHALT

LEITARTIKEL: Singt dem Herrn ein neues Lied (85) – ARTIKEL: *Marijan Steiner - Lovro Županović*: Jesuitenbeitrag zur kroatischen Musikkultur im Bezug auf 17. und 18. Jahrhundert (Ende) (86) – FÜNF JAHRE NACH DEM TOD VON MATO LEŠĆAN: *Nives Paulinić*: Mato Lešćan – Leben und Werk (91) – *Izak Špralja*: Ethnomusikologische Arbeit von Mato Lešćan (92) – *Nikša Njirić*: Mato Lešćan als Komponist (93) – *Đuro Tomašić*: Mitarbeit von Mato Lešćan in *Sv. Cecilija* (98) – *Lovro Županović*: Beitrag von Lešćan in der Vorbereitung des IV. Ausgabe von *Cithara octochorda* (99) – ORGANOLOGIE: *H.*: Segen und Collaudatio der Orgel in der Kirche von hl. Antonius von Padua in Zagreb (101) – *Valent Posavec*: Collaudatio der Orgel in Vinica (102) – *Dragutin Cerovečki*: Restaurierte Orgel in der Kirche von hl. Theresia von Avila in Požega (103) – IN MEMORIAM: *Ivan Bošković*: Dr. Petar Zdravko Blajić (104) – INSTITUT FÜR DIE KIRCHENMUSIK "ALBE VIDA KOVIĆ" der KThF (106) – NACHRICHTEN VON DEN BISTÜMERN (107) – MUSIKALISCHE EREIGNISSE (113) – NACHRICHTEN VOM AUSLAND (115) – REZENSIONEN (116) – MUSIKALISCHE BEILAGEN: *Šime Marović*: Gegrüst seist du Leib geboren; *Andelko Klobučar*: Jubilate Deo; *Miroslav Martinjak*: Brot des Lebens.

CONTENTS

EDITORIAL: Sing to the Lord a new song (85) – ARTICLES: *Marijan Steiner - Lovro Županović*: The contribution of the Jesuits to Croatian musical culture in regard of 17th and 18th century (end) (86) – FIFTH ANNIVERSARY OF THE DEATH OF MATO LEŠĆAN: *Nives Paulinić*: Life and work (91) – *Izak Špralja*: Ethnomusicological work of Mato Lešćan (92) – *Nikša Njirić*: Mato Lešćan as composer (93) – *Đuro Tomašić*: Cooperation of Mato Lešćan in *Sv. Cecilija* (98) – *Lovro Županović*: Contribution of Lešćan in the redaction for the IV. edition of *Cithara octochorda* (99) – ORGANOLOGY: *H.*: Blessing and organ's collaudatio in the church of St. Antonius of Padua in Zagreb (101) *Valent Posavec*: Organ's collaudatio in Vinica (102) – *Dragutin Cerovečki*: Restored organ in the church of St. Therese of Avila in Požega (103) – IN MEMORY: *Ivan Bošković*: Dr. Petar Zdravko Blajić (104) – INSTITUTE FOR CHURCH MUSIC "ALBE VIDA KOVIĆ" OF CThF (106) – NEWS FROM DIOCESES (107) – MUSICAL EVENTS (113) – NEWS FROM FOREIGN COUNTRIES (115) – REVIEWS (116) – MUSICAL SUPPLEMENTS: *Šime Marović*: Ave body begotten; *Andelko Klobučar*: Jubilate Deo; *Miroslav Martinjak*: Bread of life.